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			WIR SIND 
 FÜR SIE DA!
		

				

				
				
			Das Messeteam der 
 fish international 
 erreichen Sie unter: 
		

				

				
				
			+49 421 3505-260
		

				

				
				
							info@fishinternational.de
						

				

				
				
					
			
						
		

				

				

				
				
			Für technische Anfragen:
		

				

				
				
			+49 421 3505-481
technik@fishinternational.de
		

				

				
				
					
			
						
		

				

				

				
				
			Schreiben Sie uns!
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								E-Mail							
														
											

								
												
								Ihre Nachricht an uns							
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												Informationen zur Datenverarbeitung
					

					Wir verarbeiten Ihre Daten auf Grundlage von Art. 6 Abs. 1 S. 1 lit. f DSGVO, um Ihre Anfrage zu beantworten. Darüber hinaus können Sie selbst entscheiden, ob Sie uns weitere Angaben mitteilen möchten. Diese Angaben erfolgen freiwillig und sind für die Kontaktaufnahme nicht zwingend erforderlich. Ihre freiwilligen Angaben verarbeiten wir auf Grundlage Ihrer Einwilligung.
Ihre Daten werden nur zur Beantwortung Ihrer Anfrage verarbeitet. Wir löschen Ihre Daten, sofern diese nicht mehr erforderlich sind und keine gesetzlichen Aufbewahrungspflichten entgegenstehen. Soweit Ihre, per Kontaktformular übermittelten Daten, auf Grundlage von Art. 6 Abs. 1 S. 1 lit. f DSGVO verarbeitet werden, können Sie der Verarbeitung jederzeit widersprechen. Zudem können Sie Ihre Einwilligung in die Verarbeitung der freiwilligen Angaben jederzeit widerrufen. Wenden Sie sich hierfür bitte an die im Impressum genannte E-Mail-Adresse.
Unsere Informationen zum Datenschutz nach Art. 13 und Art. 14 der Datenschutzgrundverordnung können Sie unter https://www.m3b-bremen.de/datenschutz/#dsi einsehen oder unter der Telefonnummer +49 421 3505-0 beziehungsweise über datenschutz@m3b-bremen.de anfordern.
Datenschutz


				

								

				

				

					

		

							

		
						

				
								
							

							
					
			
								
				
			WE ARE  
 THERE FOR YOU!
		

				

				
				
			The trade fair team of the  
 fish international 
 you can contact at: 
		

				

				
				
			+49 421 3505-260
		

				

				
				
							info@fishinternational.de

						

				

				
				
					
			
						
		

				

				

				
				
			For technical inquiries:
		

				

				
				
			+49 421 3505-481
technik@fishinternational.de
		

				

				
				
					
			
						
		

				

				

				
				
			Write to us!
		

				

				
				
					
			
			
			

			
			
								
												
								Name							
														
											

								
												
								E-mail							
														
											

								
												
								Your message to us							
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												Information on data processing
					

					You may contact us third-party via our contact form. In order to use our contact form, we will require you to provide the data marked as mandatory. The legal basis for this processing is Art. 6 (1) (f) GDPR, being our legitimate interest to respond to your request. You can decide whether or not you would like to provide us with further information. This information is provided voluntarily and is not required to contact us. We process your voluntary details on the basis of your consent in accordance with Art. 6 (1) (a) GDPR.

Your data will only be processed to process your request. We will delete your data if they are no longer required and there are no legal obligations to retain them. Where the processing of your data which is transmitted via the contact form is based on legitimate interest in accordance with Art. 6 The legal basis for this processing is Art. 6 GDPR, you have the right to object to that processing at any time. To do so, please use the email address provided in the imprint. In addition, you can withdraw your consent to the processing of your voluntarily provided information at any time. To do so, please use the email address provided in the imprint.

Our information on data protection in accordance with art. 13 and art. 14 of the EU General Data Protection Regulation has been attached here, you can view it under https://www.m3b-bremen.de/datenschutz/#dsi or request it by calling +49 421 3505-0 or via datenschutz@m3b-bremen.de.
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